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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2023/24:2 Åtgärder mot arbetslivskriminalitet

Svensk arbetsmarknad har blivit en plats där organiserad brottslighet tjänar 
stora pengar genom att systematiskt utnyttja arbetare. Det är inte bara inom 
byggbranschen som den organiserade brottsligheten finns, utan 
arbetslivskriminaliteten letar sig ständigt in på nya områden. Arbetsmiljöverket 
pekar ut vissa branscher som särskilt utsatta där extra insatser behövs.

Arbetslivskriminaliteten har debatterats flera gånger under det senaste året, och 
statsråd från regeringen har pekat på att det är en viktig fråga för regeringen.

Men arbetslivskriminaliteten lyser med sin frånvaro i statsministerns 
regeringsförklaring som lämnades den 12 september 2023.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Hur ser statsrådet på de problem som arbetslivskriminaliteten för med sig, och 
vilka åtgärder vidtar statsrådet och regeringen för att komma åt 
arbetslivskriminaliteten?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-14
Besvaras senast
2023-09-28


